
 

 

Број:  01/5-50-1-5-51/10 

Сарајево, 19. 04. 2010. године 

 

З А П И С Н И К 

 са 51. сједнице Комисије за саобраћај и комуникације, 

 одржане 19. 04. 2010. године  

 

Сједница је одржана 19. 04. 2010. године, с почетком у 15.20 часова. 

 

Сједници су присуствовали чланови Комисије: Садик Бахтић, Селим Бешлагић, Бранко 

Докић, Хусеин Нанић, Жељко Кузмановић, Славко Матић и Мехмед Суљкановић. 

Одсуствовали су Саво Ерић и Шемсудин Мехмедовић. 

Сједници су још присуствовали: Миланка Суџум, шеф Одсјека за комуникације у 

Министарству комуникација и транспорта БиХ, Влатко Дрмић, савјетник министра 

комуникација и транспорта БиХ, Марија Путица, предсједавајућа Управног одбора 

Радио-телевизије БиХ, Небојша Хасанбашић, директор Сектора за пренос и емитовање 

програма у Радио-телевизији БиХ, Амра Бејдић, шеф Рачуноводства у Радио-

телевизији БиХ, Медина Делалић, виши стручни сарадник у Сектору за односе с 

јавношћу, Ахмед Јаловичић, секретар Комисије за саобраћај и комуникације, и 

Александар Нинковић, стручни савјетник у Комисији за саобраћај и комуникације. 

 

Сједници је предсједавао Бранко Докић, предсједавајући Комисије. Предсједавајући је 

предложио да се са предложеног дневног реда скине тачка 2. “Разматрање Извјештаја о 

раду Државне регулаторне комисије за електричну енергију у 2009. години“, јер је 

подносилац извјештаја, дописом од 16. 04. 2010. године, обавијестио Комисију да због 

раније преузетих обавеза нису у могућности да присуствују сједници Комисије. 

Предлог је усвојен једногласно, те је предсједавајући предложио сљедећи 

Д Н Е В Н И   Р Е Д   

1. Усвајање Записника са 50. сједнице Комисије; 

2. Разматрање Извјештаја о раду и пословању Радио-телевизије Босне и 

Херцеговине за 2009. годину; 

3. Разматрање информација о потреби усклађивања закона о јавним радио-

телевизијским сервисима БиХ са Законом о Јавном радио-телевизијском 

систему БиХ: 

a) Одбора Јавног радио-телевизијског система БиХ, 

б)  Министарства комуникација и транспорта Босне и Херцеговине; 

4. Упознавање са дописима: 
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a) Управног одбора Радио-телевизије БиХ о Плановима и циљевима 

БХРТ-а у области преноса и емитовања програма у периоду 2010 – 

2012. година, 

б)  Одбора Јавног радио-телевизијског система БиХ у вези са истеком 

     мандата чланова Одбора Јавног радио-телевизијског система БиХ; 

5. Текућа питања.  

 

Дневни ред је усвојен једногласно. 

 

Ад. - 1.  Усвајање Записника са 50. сједнице Комисије  

Записник са 50. сједнице усвојен је једногласно, без примједаба. 

 

Ад. - 2.  Разматрање Извјештаја о раду и пословању Радио-телевизије Босне и  

              Херцеговине за 2009. годину 

 

Предсједавајући је дао ријеч Марији Путици, предсједавајућој Управног одбора Радио-

телевизије БиХ, која је образложила Извјештај о раду и пословању Радио-телевизије 

БиХ за 2009. годину, са освртом на кључне проблеме Радио-телевизије БиХ. 

Након расправе, Комисија за саобраћај и комуникације је, са шест гласова „за“ и 

једним гласом „уздржан“, прихватила Извјештај, па предлаже Представничком дому да 

усвоји Извјештај о раду и пословању Радио-телевизије Босне и Херцеговине за 2009. 

годину.    

Комисија је, такође, у расправи о овој тачки дневног реда констатовала да се закључци 

Представничког дома који се односе на систем јавног емитовања у Босни и 

Херцеговини не реализују у потпуности, те усвојила закључак који упућује 

Представничком дому на усвајање: 

Представнички дом Парламентарне скупштине БиХ апелује на све одговорне на свим 

нивоима власти да поштују закључке Представничког дома који се односе на систем 

јавног емитовања у Босни и Херцеговини. 

Ад. - 3. Разматрање информација о потреби усклађивања закона о јавним  

             радио-телевизијским сервисима БиХ са Законом о Јавном 

             радио-телевизијском систему БиХ:            

a) Одбора Јавног радио-телевизијског система Босне и Херцеговине, 

б)  Министарства комуникација и транспорта Босне и Херцеговине 

 

Марија Путица, предсједавајућа Одбора ЈРТВ система БиХ, у уводном излагању је 

истакла да су ентитетски емитери одступили од два кључна сегмента: заједничког 

коришћења техничких ресурса ради рационализације пословања и заједничког наступа 

на маркетиншком тржишту, односно расподјеле прихода од маркетинга. 
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Миланка Суџум, представница Министарства комуникација и транспорта БиХ, 

изнијела је информације о активностима Радне групе коју је формирало Министарство 

са задатком да изради нацрт закона о измјенама и допунама Закона о Јавном РТВ 

систему БиХ. 

 

Након тога је отворена је расправа у којој су учествовали: Мехмед Суљкановић, Селим 

Бешлагић, Бранко Докић и Хусеин Нанић. 

Комисија је примила к знању информације Одбора Јавног РТВ система БиХ и 

Министарства комуникација и транспорта БиХ. 

 

Ад. - 4. Упознавање са дописима:            

a) Управног одбора Радио-телевизије БиХ о Плановима и циљевима 

БХРТ-а у области преноса и емитовања програма у периоду 2010 – 2012. 

година, 

б)  Одбора Јавног радио-телевизијског система БиХ у вези са истеком  

     мандата чланова Одбора Јавног радио-телевизијског система БиХ 

 

а)  

Након уводне ријечи Марије Путице, предсједавајући је отворио расправу у којој су 

учествовали чланови Комисије: Селим Бешлагић, Славко Матић и Бранко Докић, те 

Миланка Суџум и Влатко Дрмић, представници Министарства комуникација и 

транспорта БиХ. 

 

Комисија је примила допис к знању и апеловала на представнике Министарства 

комуникација и транспорта БиХ да се убрза процес додјеле расположивих средстава 

акумулираног вишка прихода над расходима Регулаторне агенције за комуникације 

БиХ за 2008. и 2009. годину, намијењених за реализацију Пројекта дигитализације 

преносног система Јавног РТВ система БиХ. 

 

б)  

У расправи су учествовали: Бранко Докић, Селим Бешлагић, Жељко Кузмановић и 

Славко Матић. 

Након раправе, Комисија је са шест гласова „за“ и једним „против“ усвојила сљедећи 

закључак: 

С циљем одржавања континуитета у раду Управног одбора РТВБиХ, Комисија за 

саобраћај и комуникације сматра да члан Управног одбора РТВБиХ којем је истекао 

мандат треба да наставити радити у пуном капацитету, све до именовања новог члана 

Управног одбора. 

Такође, Комисија је једногласно усвојила закључак да секретар Комисије, у сарадњи са 

надлежном службом у Министарству комуникација и транспорта БиХ, размотри 

могућност измјене члана Закона о Јавном РТВ сервису БиХ, који се односи на избор и 

именовање члана Управног одбора Радио-телевизије БиХ.   
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Ад. - 5. Текућа питања 

 

Како није било питања, предсједавајући је закључио сједницу у 16.45 часова. 

 

 

 

  СЕКРЕТАР КОМИСИЈЕ                   ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ КОМИСИЈЕ 

                   Ахмед  Јаловичић                                            др Бранко Докић                     

   

      

 Достављено: 

     

 ИНДОК-у 

 а/а 


